

Benefits

- It acts as a sunscreen, preventing degradation of the pesticide residue by ultraviolet light.
- Protects the pesticide from heat decomposition by reflecting the solar radiation.
- Better spray deposition, greatly reduces run off and prevents re-wetting.
- Helps pesticide sprays to penetrate and spread out uniformly on hairy or waxy leaves to get into crevices.
- Protects loss due to rain, irrigation, dew, and leaf abrasion.
- Dries rapidly into a waterproof film. It protects systematically translocated chemicals until they can penetrate and enter the plant tissue.
- Being a completely natural and non-toxic product itself, extends the life biological control organisms such as BT (Bacillus Thuringiensis) and viral agents.

Usage Recommendation

Product	Rate/10L
Insecticide	3ML
Fungicide	3ML
Foliar Application	3ML

To further extend application

Product	Rate/10L
Insecticide	6 to 8ML
Fungicide	6 to 8ML

Net Content : **1 Liter**
Manufacturing Date :



Myfilm 23[®]

NON - IONIC adjuvant
非离子型佐剂

Completely Natural Product derived from Pine Resin
源自松脂的完全天然产品

Extender - Spreader - Sticker - Rainfast
延长剂 - 扩散剂 - 黏化剂 - 耐雨水



Myfilm 23 Improves the control of pests
Myfilm 23 改善害虫控制



Mycrop Sdn Bhd (507146-W)
36, Laluan Perindustrian Silibin 2, Off Jalan Jelapang,
30020 Ipoh, Perak Darul Ridzuan, Malaysia.
Tel: (6) 05-5285281 Fax: (6) 05-5284281
Website : www.mycrop.com.my E-mail : mycrop@po.jaring.my

好处

- 它作为防晒剂，防止农药残留物被紫外线降解。
- 通过反射太阳辐射防止农药热分解。
- 更好的喷雾沉积，大大减少流失并防止重新润湿。
- 帮助杀虫剂喷雾均匀地渗透并散布在毛茸茸的或蜡质的叶子上，进入缝隙。
- 保护因雨水、灌溉、露水和叶片磨损造成的损失。
- 迅速干燥成防水膜。它保护系统转移的化学物质，直到它们可以渗透并进入植物组织。
- 本身是一种完全天然无毒的产品，延长了BT（苏云金芽孢杆菌）和病毒制剂等生物防治生物的使用寿命。

推荐使用法:

产品	用量/10公升
虫药	3毫升
菌药	3毫升
叶面肥	3毫升

用来延长农药效果

产品	用量/10公升
虫药	6至8毫升
菌药	6至8毫升

净含量: **1 公升**
生产日期 :